
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag 15/2-2024
Deltagere - Kresten, Anders, Rie, Christoffer og Eva(referent).

1. Velkommen
Bestyrelsen bød velkommen til Daniela og Anders, der har købt have 66. De overtager 1.
April.

2. Byggetilladelse
Et medlem var mødt op for at spørge til regler og arbejdsgange vedr. byggetilladelse.
Bestyrelsen informerede om haveforeningens regler, samt hvor og hvornår der skal søges
om tilladelse.

3. Fremlejesag
Vi følger op på en fremlejesag i foreningen.

4. Forsikringssag
Haveforeningen har en forsikringssag vedr. den ødelagte lygtepæl ved bestyrelsesskuret.
Sagen har kørt i flere år, håndværkeren, der har påkørt den, har meldt det til sit
forsikringsselskab, der ikke rigtig får gjort noget ved det. Vi har (igen) rykket
håndværkeren, der vil rykke forsikringsselskabet.

5. Lejeforhandlinger
Siden den ekstraordinære generalforsamling har bestyrelsen været til møde med
advokaten og en finansieringskyndig. Der undersøges forskellige muligheder for
organisering og finansiering i tilfælde af, at haveforeningen køber grunden.

6. 365
Vi har kontaktet butikschefen for 365 (og hans chef) for at få bragt indkørslen til Engly i
orden. Den dobbelte optrækning ved indkørslen vil blive malet op til foråret. Parkering
forbudt skiltet sættes op igen. Parkeringsrestriktionerne ændres, så det igen vil blive muligt
at parkere på 365’s parkeringsplads mellem kl. 21 og 08.

Næste møde:
Afholdes torsdag d. 14. Marts kl. 19 hos Eva, have 88

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


